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Ärende 2. Verksamhetsplan 2024 

Verksamhetsplan 2024 bygger på den budget som M, SD, KD och L fått igenom. Därför deltar vi inte i 

beslutet eftersom den sett annorlunda ut om vårt budgetförslag gått igenom. Där finns bland annat 

skrivningar om byggandet av högstadie på skolorna i Skegrie och i Smygehamn. Vi är emot förslaget 

att starta dessa högstadier då detta motverkar integrering av elever från olika delar av kommunen 

och med olika socioekonomisk bakgrund. Vidare kan vi med viss förvåning konstatera att skrivningar 

om utveckling av grönytor nästintill är obefintliga i styrets Verksamhetsplanen 2024. Vi 

Socialdemokrater ser att här finns viktiga delar för att göra kommunen bättre rustade för 

extremväder och dessutom påverkar grönska oss positivt såväl fysiskt som psykiskt.  
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